


This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with 
any other antenna or transmitter.
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Radiation Exposure Statement:

This device meets the government's requirements for exposure to radio 
waves.
This device is designed and manufactured not to exceed the emission 

limits for exposure to radio frequency (RF) energy set by the Federal 
Communications Commission of the U.S. Government.
The exposure standard for wireless device employs a unit of 

measurement known as the Specific Absorption Rate, or SAR. The SAR 

limit set by the FCC is 1.6W/kg. *Tests for SAR are conducted using 
standard operating positions accepted by the FCC with the device 
transmitting at its highest certified power level in all tested frequency 

bands.

Note: The country code selection is for non-US model only and is not 
available to all US model. Per FCC regulation, all WiFi product marketed 
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Plug the power 
adapter to a 
power 
outlet.
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6: 裝回



To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume levels 
for long periods.

產品規格
產品額定電壓 / Rating Voltage: D.C. 5V
產品額定電流 / Rating Current: 2A
充電溫度範圍 / Charge temp.: 0~45℃

請注意以下要求!!
1.請更換相同型號之電池以免產生爆炸的風險
2.使用過之廢電池請依當地政府單位要求處理
3.不得拆解、開啟、短路或撕裂二次單電池或電池組
4.不得使單電池或電池組曝露於熱或火源。避免存放在陽光直射處。
5.當單電池發生洩漏時，不得使液態電解質接觸皮膚或眼睛。
若不慎接觸時請以大量清水沖洗換部並尋求醫療協助。
6.不得使用任何非設計搭配設備使用支單電池或電池組。
7.二次單電池與電池組需於使用前充電。務必使用正確之充電器並依設備之使用

手冊，以正確之程序進行充電。

CAUTION:
1. RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE.

2. DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS

GT78XX

本手冊適用產品型號: 
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維修及保固:

1.產品序號及IMEI碼在打開電池蓋位置,電池蓋開啟請參考第2頁
2.產品固障維修請連絡當地經銷商,私自拆裝機台造成產品損壞將不予保固
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